
درختان بلوط دینارکوه 
آبدانان، یکی از مهم ترین 
ذخیره گاه های زیست کره 
ایران، یکی پس از دیگری 
خشک می شوند، می افتند 
و ناپدید می شوند؛ اما 
هیچکس پاسخ روشنی 
برای این فاجعه ندارد

فرهنگ وجامعه 3روزنامه صبح ایران دوشنبه / 1 اردیبهشت 1404 / شماره 1943

هشدار بزرگ برای ایران

ریزگردها در مسیر بازگشت!

در گوشه ای از زاگرس، جایی که جنگل های 
بلوط کهنسال قرن هاست همچون سدی استوار 
در برابر هجوم ریزگردها و بادهای آلوده غرب 
ایستاده اند، اتفاقی مرموز و نگران کننده در حال 

رخ دادن است.
از  یکی  آبدانان،  دینارکوه  بلوط  درختان   
مهم ترین ذخیره گاه های زیست کره ایران، یکی 
و  می افتند  می شوند،  خشک  دیگری  از  پس 
روشنی  پاسخ  هیچکس  اما  می شوند؛  ناپدید 

برای این فاجعه ندارد.
به گزارش تابناک، طی ماه های اخیر، پدیده ای 
عجیب در منطقه حفاظت شده دینارکوه گزارش 

شده است: درختان بلوطی که گاه عمرشان به 
چند قرن می رسد، ناگهان خشک شده و سقوط 
می کنند. اینها بزرگ ترین مانع جنگلی و طبیعی 
ایران در برابر ریزگردها هستند و با ادامه شرایط، 
در واقع فضا را برای ورود هر چه بشتر ریزگردها 

آماده می کنیم.
 در چنین شرایطی برخی از این درختان حتی 
ریشه کن شده اند، گویی نیرویی نامرئی آنها را از 
زمین بیرون کشیده است. تاکنون هیچ توضیح 
اما  ارائه نشده،  اتفاق  این  برای  علمی قطعی 
شواهد میدانی از چند عامل احتمالی حکایت 

دارد:

آیا یک  بیماری مرموز:  یا  ناشناخته  آفات   •
بیماری گیاهی ناشناخته یا حمله آفات غیربومی 

در حال نابودی جنگل های بلوط است؟
• تخریب عمدی توسط زمین خواران: برخی 
حتی  و  درختان  غیرقانونی  قطع  از  گزارش ها 
استفاده از مواد شیمیایی برای خشک کردن آنها 

خبر می دهند.
• تأثیرات تغییرات اقلیمی: کاهش بارندگی ها 
و افزایش دما ممکن است مقاومت درختان را 

کاهش داده باشد.
• چرای بی رویه دام: حضور گسترده دام ها 
نابود  را  بلوط  جوانه های  نه تنها  بز(  )به ویژه 

می کند، بلکه خاک منطقه را نیز فقیرتر کرده 
است.

منطقه ای حفاظت شده بی محافظ!
با وجود اینکه دینارکوه از سال ۱۳۸۰ به عنوان 
سازمان  مدیریت  تحت  حفاظت شده  منطقه 
محیط زیست قرار گرفته، این منطقه عملاً بدون 
حفاظت رها شده است. هیچ پاسگاه محیط بانی 
فعال، هیچ محیط بان مقیم، و هیچ برنامه پایش 
منظمی در این منطقه وجود ندارد. این غیبت 
مدیریتی، راه را برای قاچاقچیان چوب و زغال، 
باز  غیرقانونی  زمین خواران و حتی شکارچیان 

گذاشته است.
  سازمان محیط زیست کجاست؟

سوال اصلی اینجاست: چرا سازمان حفاظت 
محیط زیست ایران، به عنوان متولی اصلی، هیچ 
واکنشی به این فاجعه نشان نمی دهد؟ آیا نبود 
بودجه کافی بهانه ای برای نادیده گرفتن یکی از 
مهم ترین ذخیره گاه های طبیعی کشور است؟ یا 
این بی تفاوتی، پیامد سیاست های کلانی است 
بی ضابطه  توسعه  قربانی  را  محیط زیست  که 

می کند؟
به  نیز  دینارکوه  یابد،  ادامه  روند  این  اگر 
نابودشده  طبیعی  میراث  بلندبالای  فهرست 
فاجعه  این  پیوست. مسئولیت  ایران خواهد 
و افزایش ریزگردها در آینده نزدیک، مستقیم 
محیط زیست،  حفاظت  سازمان  عهده  بر 
دولت و نمایندگان مجلس است که تاکنون 
جنگل ها  این  نجات  برای  عاجلی  اقدام  هیچ 

انجام نداده اند.
 آیا کسی هست که صدای بلوط های در حال 
مرگ دینارکوه را بشنود یا این بار هم باید شاهد 
خاموشی همیشگی یکی از آخرین بازمانده های 

طبیعت زاگرس باشیم؟

مناسب سازی ۱۱۵ بوستان و ۷۹۱ کیلومتر معبر در پایتخت 
برای تردد توانیابان و سالمندان

معبر  کیلومتر   ۷۹۱ و  بوستان   ۱۱۵ امروز،  به  تا   ۱۴۰۰ سال  ابتدای  از 
مناسب سازی شده اند.

به گزارش خبرنگار شهر، روند مناسب سازی فضاها و اماکن شهری برای 
حضور آسان تر توانیابان و سالمندان در شهر با شتاب در حال اجراست.

همسطح سازی معابر و دریچه ها، مناسب سازی تقاطع ها، ایجاد مبلمان 
خاص معلولان، نصب تابلوهای راهنما، نصب دستگاه های تندرستی، احداث 
سرویس بهداشتی معلولان و ایجاد نوار بساوایی از جمله اقداماتی است که 
درخصوص مناسب سازی بوستان ها انجام شده است. به طوری که از ابتدای 
سال ۱۴۰۰ تا ابتدای زمستان ۱۴۰۳، ۱۱۵ بوستان برای معلولان و توانیابان 
پایتخت مناسب سازی شده اند. ۵۲ بوستان نیز در دستور کار است تا امسال 

مناسب سازی شود.
از شهروندان در دوره اخیر مدیریت  این قشر  در راستای تسهیل تردد 
شهری ۷۹۱ کیلومتر از معابر تهران مناسب سازی شده است و قرار است ۳۱۵ 

کیلومتر معبر نیز  درسال جاری مناسب سازی شود.

تهران پیشتاز نوسازی بافت فرسوده در کشور و جلوتر از 
میانگین تعیین شده است

ررئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه بر اساس قانون هر ساله 
باید میزانی از بافت فرسوده نوسازی می شد، گفت: در تهران از میزانی که 

قانون مشخص کرده جلوتر هستیم.
به گزارش خبرنگار شهر، مهدی چمران در حاشیه سیصد و هجدهمین 
جلسه شورای اسلامی شهر تهران در جمع خبرنگاران با بیان اینکه امروز ادامه 
بررسی آیین نامه داخلی کمیسیون ماده پنج انجام خواهد شد، اظهار کرد: 
لایحه حق شارژ وسایل حمل و نقل برقی نیز در دستور بررسی قرار گرفته 

است.
رئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان اینکه سال گذشته وزارت نفت باید 
رقمی برای خودروهای برقی پرداخت می کرد که عملیاتی شد، تصریح کرد: 
وام بدون بهره برای رانندگان تاکسی در نظر گرفته شد و رقمی که وزارت نفت 
معتقد بود باید بر اساس پیمایش و تدریجی پرداخت شود را از طریق یک 
صندوق پرداخت می کنند. اگر به خارج کردن خودروهای فرسوده از ناوگان 

پرداخته شود اتفاق خوبی خواهد بود.
وی با بیان اینکه کرایه مترو و اتوبوس بر اساس پیمایش بوده و مشخص 
است، یادآور شد: برای تاکسی ها نیز شماره تماسی پیش بینی شده که در 
صورت تخلف، شهروندان اطلاع دهند؛ هرچند به عقیده من برای تاکسی های 
خطی مشکلی وجود ندارد. برای تاکسی های گردشی نیز باید سامانه وجود 
داشته باشد که مردم از این طریق کرایه خود را پرداخت کنند و دردسری 
اجرایی  سامانه  این  از  بخشی  باشد.  نداشته  وجود  راننده  و  مسافر  برای 
شده و منتظریم تکمیل شود. اضافه دریافت نیز در ساعات اوج ترافیک بر 
اساس سامانه انجام خواهد شد. رئیس شورای اسلامی شهر تهران با بیان 
اینکه بر اساس قانون هر ساله باید میزانی از بافت فرسوده نوسازی می شد، 
خاطرنشان کرد: در تهران از میزانی که قانون مشخص کرده جلوتر هستیم. 
مجلس شورای اسلامی پس از ما در دوره دوم شورا تصویب کرد که ۵۰ درصد 
تخفیف عوارض در بافت فرسوده اعمال شود و این درحالی بود که ما عوارض 
و جرائم را به صفر رساندیم تا برای نوسازی تشویق شوند. وی افزود: منطقه 
۱۵ رتبه اول را در نوسازی بافت فرسوده دارد. به هر شکل تهران از دیگر 
شهرها و میانگین تعیین شده جلوتر است. در برهه ای معیارهایی برای بافت 
فرسوده در نظر گرفته شد که بر اساس آن بافت گسترده تر شد. برای بافت 
ناپایدار که شرایط خطرناکی هم دارد، برنامه ریزی هایی صورت گرفت. در هر 

صورت ما بیش از ۱۲ درصد نوسازی بافت فرسوده را عملیاتی کردیم.

تقدیر رئیس کمیته گردشگری شورای شهر تهران از 
شهرداری

رئیس کمیته گردشگری شورای اسلامی شهر تهران با پرداختن به کسب 
تهران،  توسط  میزبانی نخستین مجمع اجلاس جهانی گردشگری شهری 
گفت: با مطالعاتی که سازمان جهانی گردشگری انجام داده، تهران را شهری 

شایسته در حوزه فرهنگی، میراثی و گردشگری دیده است.
به گزارش خبرنگار شهر، سید احمد علوی در سیصد و هجدهمین جلسه 
شورای اسلامی شهر تهران با اشاره به کسب میزبانی نخستین مجمع اجلاس 
جهانی گردشگری شهری توسط تهران، اظهار کرد: از زمانی که اراضی عباس 
آباد عضو سازمان جهانی گردشگری شد، این طرح توسط شهرداری ارائه شده 
بود و خوشبختانه در این دوره با همکاری وزارت میراث فرهنگی، در انعقاد 
تفاهم نامه بین مدیرعامل منطقه گردشگری عباس آباد با سازمان جهانی 
گردشگری، محقق شد به طوری که این اجلاس در تیرماه در تهران برگزار 
خواهد شد. وی افزود: اعضای این مجمع در تهران حضور خواهند یافت که 
افتخار بزرگی محسوب می شود. با مطالعاتی که سازمان جهانی گردشگری 
انجام داده، تهران را شهری شایسته در حوزه فرهنگی، میراثی و گردشگری 
دیده است. علوی با بیان اینکه باید دید که تا چه اندازه آمادگی برای چنین 
میزبانی در حوزه شهری وجود دارد، یادآور شد: باید از این افتخار به خوبی 
استفاده کرد و تمام شهرداران کلانشهرهای کشور می توانند از این فرصت 
استفاده کنند. از شهردار، وزیر میراث فرهنگی و مدیرعامل منطقه عباس آباد 

برای تلاش جهت کسب این افتخار تقدیر می کنیم.
لایحه  امیدواریم  گفت:  نیز  تهران  شهر  شورای  رئیس  چمران  مهدی 
یکپارچگی ظرفیت های گردشگری سریعتر به شورا ارائه شود تا شاهد حضور 

جزیره ای این ظرفیت ها نباشیم؛ چراکه آسیب زاست.
وی افزود: در کنار دریاچه چیتگر می بینیم که هر بخشی در اختیار نهادی 

قرار دارد و مشکلاتی دیده می شود که باید برطرف شود.

اخبار

با پیگیری دیوان محاسبات انجام شد
پرداخت بیش از 6200 میلیارد تومان از مطالبات 

داروخانه ها تا پایان سال۱403
دیوان محاسبات کشور مطالبات معوق داروخانه ها از سازمان های بیمه گر را 

تعیین تکلیف و ارتقا خدمت رسانی به بیماران را پیگیری کرد.
به گزارش ایسنا و به نقل از اداره کل روابط عمومی و امور بین الملل دیوان 
محاسبات کشور، تعیین تکلیف مطالبات معوق داروخانه ها از سازمان های 
بیمه گر و ارتقا خدمت رسانی به بیماران در دستور کار دیوان محاسبات کشور 

قرار گرفت و آن را پیگیری کرد.
با پیگیری این نهاد نظارتی و برگزاری نشست تخصصی با حضور نمایندگان 
سازمان های برنامه و بودجه، هدفمندی یارانه ها، غذا و دارو، سازمان های 
بیمه گر از جمله تامین اجتماعی، بیمه سلامت، تامین اجتماعی نیروهای 
مسلح و انجمن داروسازان، بالغ بر ۶۲۰۰ میلیارد تومان از مطالبات داروخانه ها 

تا پایان سال۱۴۰۳ پرداخت شد.
۶۰ درصد از این مبلغ از محل سهم ارز ترجیحی و ۴۰ درصد از محل تعهدات 
سازمان های بیمه گر تامین شده و دیوان محاسبات کشور در چارچوب وظایف 
قانونی، پیگیری تادیه مانده بدهی ها را با هدف جلوگیری از بروز تبعات ناشی 

از انباشت مطالبات در دستور کار دارد.

همکاری مشترک آموزش و پرورش و فراجا برای 
پیشگیری از آسیب های اجتماعی

وزیر آموزش و پرورش با اشاره به همکاری مشترک با فراجا گفت: فرهنگ 
باید از دبستان نهادینه و در مقطع متوسطه اجرا شود.

به گزارش خبرنگار مهر، علیرضا کاظمی وزیر آموزش و پرورش در نشست 
مشترک با فرماندهی انتظامی کل کشور )فراجا( بر اهمیت اقدامات فرهنگی 
در حوزه آموزش تأکید کرد و گفت: هیچ کشوری بدون آموزش به توسعه، 
سعادت و نرسیده است. آموزش تنها مسیر برخورداری از حیات آرام در 
زندگی دنیایی ماست؛ مسیری که دائماً در حال چرخش و پویایی است و 

هیچ گاه پایان نمی پذیرد.
کاظمی با اشاره به راه اندازی باشگاه خبرنگاران دانش آموزی، آن را نمونه ای 
برنامه  دارای  باید  باشگاه  این  افزود:  و  دانست  فرهنگی  توانمندسازی  از 
سالانه فعالیت، متناسب با روحیه و سبک دانش آموزی باشد. تمرین سازی، 
برنامه سازی و اجرای مستمر، روند نهادینه سازی فرهنگ را در جامعه رقم 

خواهد زد.
وی با تأکید بر اینکه ریشه بسیاری از آسیب های اجتماعی، مسائل فرهنگی 
است، اظهار داشت: موضوعاتی چون عفاف، حجاب و نماز اگر با معرفت 
همراه باشد، خود فرد به سمت آن گرایش پیدا می کند. برای هر سن باید مدل 

و الگوی متناسب با همان سن طراحی کنیم.
زمینه ای  را  اجتماعی  آسیب های  از  پیشگیری  و  کنترل  موضوع  کاظمی 
مشترک میان فراجا و آموزش و پرورش دانست و گفت: اگر فرزند یک خانواده 
معتاد یا فراری باشد، هیچ خانواده ای آرام نمی نشیند؛ از غصه دق می کند. این 

احساس باید در سطح جامعه نیز وجود داشته باشد.
وزیر آموزش و پرورش در پایان تأکید کرد: موضوعات فرهنگی باید اساس 
کار ما قرار گیرد. ریشه بسیاری از مشکلات، فرهنگی است و باید فرهنگ را از 

دوره ابتدایی نهادینه و در دوره متوسطه اجرا کنیم.

رئیس پلیس راهور فراجا با اشاره به فرسودگی 
طرح  اجرای  گفت:  موتورسیکلت ها،  درصد   ۹۱
نقلیه در کاهش  این وسایل  ساماندهی مالکیت 
مصرف سوخت، بهبود کیفیت هوا و زیباتر شدن 
چهره کلانشهرها موثر است و می تواند بر ارتقای 

ایمنی و کاهش تخلفات بینجامد.
به گزارش ایرنا از پلیس راهور، سردار سیدتیمور 
دهه  مشکلات  یادآوری  با  یکشنبه  روز  حسینی 
۷۰ در زمینه موتورسیکلت های فاقد سند، اظهار 
کرد: این مسئله با اجرای طرح شماره گذاری تا حد 
زیادی حل شده است و اکنون مشکلی در زمینه 

پلاک گذاری این وسایل نقلیه وجود ندارد.
رئیس پلیس راهور فراجا به چالش های موجود 
در خصوص مالکیت موتورسیکلت ها اشاره کرد و 

افزود: برنامه ریزی های لازم برای حل این مسئله 
تا  می شود  پیش بینی  و  است  انجام  حال  در 
پایان ۶ ماه نخست سال ۱۴۰۴ وضعیت مالکیت 

موتورسیکلت ها به طور کامل تعیین تکلیف شود.
دولتی  بر ضرورت حمایت های  سردار حسینی 
برای نوسازی این وسایل نقلیه تاکید کرد و گفت: 
موتورسیکلت به دلیل افزایش قیمت، به یک وسیله 
نقلیه گران تبدیل شده و این موضوع باعث شده 
جدید  مدل های  جایگزینی  یا  خرید  از  مردم  تا 
ارائه  با  دولت  میکنیم  پیشنهاد  کنند.  خودداری 
مشوق های مالی و تسهیلات ویژه، امکان اسقاط 
را  آن ها  جایگزینی  و  فرسوده  موتورسیکلت های 

فراهم کند.
این مقام ارشد انتظامی کشور با اشاره به نقش 

مهم موتورسیکلت در سیستم حمل و نقل شهری 
و درآمدزایی برای بسیاری از شهروندان توضیح داد: 
این وسیله به دلیل قدرت مانور بالا و سهولت در 
استفاده، به یکی از وسایل نقلیه پرکاربرد تبدیل 
شده اما هم زمان، تعداد بالای موتورسیکلت ها و 
تخلفات ناشی از استفاده نادرست به مشکلاتی در 

کلانشهرها به ویژه پایتخت منجر شده است.
میان  همکاری  لزوم  بر  راهور  پلیس  رئیس 
دستگاه های مختلف برای تحقق این اهداف تاکید 
کرد و افزود: ساماندهی وضعیت موتورسیکلت ها 
نیازمند برنامه ریزی دقیق و حمایت های همه جانبه 
است. امیدواریم با تلاش مشترک و ارائه تسهیلات 
برداشته  زمینه  این  در  موثری  گام های  مناسب، 

شود.

روز گذشته پلیس از دستگیری ۶ نفر از اراذل 
و اوباشی خبر داد که در درگیری با قمه و چاقو، 
سه نفر را شدیدا در خیابان بهشتی تهران زخمی 

کرده بودند.
به گزارش ایسنا، سرهنگ سعید راستی درباره 
جزئیات این درگیری می گوید: چهارشنبه شب 
هفته گذشته گروهی از اراذل و اوباش که سابقه 
از  دارند؛  شرارت  و  موادمخدر  فروش  سرقت، 
محله نظام آباد به سمت خیابان بهشتی تهران 
آمده و در تقاطع خیابان اندیشه با قمه و چاقو 
به یک دکه روزنامه فروشی حمله می کنند و طی 
این حمله، چند نفر آسیب شدید دیدند به حدی 

که دست سه نفر کاملا از کار افتاد. 
پسرم دستانش را از دست داد

مادر یکی از شاکیان این گروه شرور با حضور 
در صحنه بازسازی این جرم در گفت وگو با ایسنا 
حادثه  شب  بودم،  شهرستان  من  گوید:  می 
سفره  که  می گیرد  تماس  خواهرش  با  پسرم 
شام را بچین من ۵ دقیقه دیگر می رسم اما یک 
ساعت بیشتر می گذرد و خبری از پسرم نمی 
شود. دخترم نگران برادرش شده و بارها با او 
تماس می گیرد؛ اما تلفنش خاموش است تا 
اینکه حوالی ساعت ۴ صبح بود که از بیمارستان 
با ما تماس گرفتند و گفتند که پسرم چاقو خورده 
و وضعیت خیلی بدی دارد. من خودم را سریعا 
بالای سر پسرم رساندم و دیدم سر پسرم ۸۰ تا 
بخیه خورده، انگشتان دست هایش قطع شده و 

پایش نیز آسیب دیده است.
ادامه می دهد: پسرم که به هوش  آمد،  او 
جریان را تعریف کرد و گفت که می خواسته 
تشنه  اما  بیاید؛  خانه  به  که  شود  مترو  سوار 
می شود به همین دلیل جلوی دکه برای خریدن 
آب می ایستد اما یک دفعه چند موتورسوار با 
چاقو و قمه به او حمله می کنند. پسرم برای فرار 
از این موقعیت به یکی از نمایشگاه های اتومبیل 
این خیابان پناه می برد اما آنها از مغازه بیرونش 
می کنند؛ به همین دلیل این موتورسوارها به او 
حمله می کنند و به شدت مجروحش می کنند.

مادر این شاکی می افزاید: خدا خیر بدهد زنی 
را که بعد از دیدن شرایط پسرم، به کمک او می 
رود و پسرم را زیر چادرش قایم می کند تا کمتر 
ضربه های چاقو به او بخورد. پسر من ۲۰ ساله 
است و تازه سربازی اش تمام شده، تازه شروع 
کرده بود به کار آرایشگری؛ اما دیگر دستانش 
را از دست داد و نمی دانم باید چه کاری انجام 

دهیم. خداراشاکرم که پسرم قوی هیکل است و 
گرنه قطعا از زیر بار این زخم ها جان سالم به 

در نمی برد.
این  پلیس ممنونم که خیلی زود  برادران  از 
قضائی  دستگاه  از  و  کردند  دستگیر  را  افراد 
می خواهم این افراد دیگر از زندان آزاد نشوند تا 

نتوانند دوباره زندگی کسی را سیاه کنند.
هم محلی هایم را کتک زدند، من هم زدمشان

که  دارد  این  از  نشان  شواهد  حالیکه  در 
و  دکه  این  به  خاصی  دلیل  بدون  گروه  این 
این  از  یکی  اند؛  کرده  حمله  مشتری هایش 
گفت وگو  در  دارد؛  ۲۰ سال  تنها  که  متهمان 
با ایسنا می گوید: هفته پیش چند نفر از یک 
از  تن  و چند  آمدند  ما  به محله  دیگر  محله 
کتک  را  ما  های  هم محلی  از  پسران  و  دختر 
با چاقو و  زدند، ما هم قرار دعوا گذاشتیم و 

قمه برای دعوا آمدیم.
متروی  اطراف  دعوا  محل  افزاید:  می  وی 
قدوسی بود، من و چند نفر از بچه محل ها برای 
دعوا آمدیم و با یکی از عوامل دعوای قبلی که 
جلوی دکه ایستاده بود؛ درگیر شدیم و آنها را 

زدیم.
این متهم درباره علت درگیری می گوید: اول 
چند نفر از همین گروهی که امروز شاکی ما 
هستند به محله مان آمدند و دعوا راه انداختند، 
حتی چندتا از دخترهای محله ما را هم زدند به 
همین دلیل ما هم برای تلافی رفتیم که چند نفر 

زخمی شدند.
وی که هنگام دستگیری با رویارویی مأموران، 
به  قانون  با  پلیس  توسط  داشته،  فرار  قصد 
کارگیری سلاح، به ضرب گلوله پلیس، زخمی و 

دستگیر شده است.

برای ما چاقو و قمه می سازند
یکی دیگر از این متهمان که سابقه فروش مواد 
مخدر را دارد، در گفت وگو با ایسنا می گوید: ما 
داشتیم از این محله رد می شدیم که عامل درگیری 
و دعوا چندروز پیش محله مان را جلوی دکه دیدیم 
و به او حمله کردیم. این متهم که قمه به دست 
داشته است، می افزاید: من با قمه و چاقویی که 
زمان  و در  را زخمی کردم  بود چندنفر  همراهم 
دستگیری هم قصد فرار داشتم که دستگیر شدم. 
او در پاسخ به این سوال که قمه و چاقوهایشان را 
از کجا تهیه می کنند؛ اظهار می کند که ما بیشتر 
این قمه ها و چاقو را سفارش می دهیم که در 

شهرهای دیگر برایمان بسازند و بیاورند.
گردن اراذل و اوباش را می شکنیم

در صحنه  با حضور  راستی  سعید  سرهنگ 
بازسازی جرم تأکید کرد که به امیدخدا همکاران 
عملیاتی بنده در سراسر کشور آموزش دیده و 
با تعصبی که نسبت به هموطنان خود دارند با 
دستور فرماندهی کل جمهوری اسلامی ایران و 
به حکم قانون، امسال سال متفاوتی برای برخورد 
با اراذل و اوباش است. افرادی که شرارت مرتکب 
می شوند بدانند که بعد از انجام شرارت، هیچ 
و  داشت  نخواهد  وجود  آنها  برای  امنی  جای 
اگر در زمان دستگیری نیز، مقاومت کنند، به 
ضرب گلوله همکارانم متوقف می شوند و مانند 
۱۵ نفری که اخیرا زمین گیر شده اند، زمین گیر 
خواهند شد. همکاران عملیاتی خواهند شکاند 
و  پلیس  مقابل  در  که  اوباشی  و  اراذل  گردن 

قانون مقاومت می کنند.
به گزارش ایسنا، دو نفر دیگر از عوامل این 
درگیری در حال حاضر متواری هستند که به 

زودی دستگیر و تحویل قانون می شوند.

خدا لعنتشان کند دستان پسرم را بریدند
جزئیات درگیری در خیابان بهشتی

رئیس پلیس راهور فراجا اعلام کرد
فرسودگی ۹۱ درصد موتورسیکلت ها
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